
Zápisnica zo 4. plánovaného Obecného zastupiteľstva 
obce Veľké Uherce zo dňa 23.06.2011

–––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 7 poslanci,

Ospravedlnení: 2 poslanci:  p. Kundlák, p. Rybanský – pracovné povinnosti,

Program:   

1. Otvorenie zasadnutia – voľba návrhovej komisie.

2. Správa o plnení  uznesení  z 3. plánovaného zasadnutia OZ obce Veľké Uherce, ktoré 

sa konalo dňa 28. apríla 2011.

3. Správa o činnosti Obecnej rady zo dňa 9. júna 2011.

4. Informatívna správa o prijatých bezpečnostných opatreniach počas letných mesiacov.

5. Príprava osláv koncertu dychových hudieb – memoriál L. Adamusa.

6. V zmysle zákona č. 154/2011 odsúhlasenie platu starostu.

7. Prerokovanie došlých žiadostí a predložených materiálov.

8. Interpelácia  poslancov OZ.

9. Diskusia.

10. Schválenia uznesenia – ukončenie.

1. Otvorenie 

      Starosta obce Ing. Milan Toma privítal prítomných poslancov, hlavného kontrolóra obce, 

občanov obce ospravedlnil neprítomných 2 poslancov obce  a otvoril 4. plánované zasadnutie 

OZ. Starosta obce Ing. Milan Toma  oboznámil prítomných s programom zasadnutia a dal o 

ňom hlasovať.  Všetci  7.  prítomní  poslanci  súhlasili  s programom,  proti  bolo 0 poslancov, 

zdržalo sa 0 poslancov. Za zapisovateľa zápisnice zo zasadnutia OZ určil  starosta obce p. 

Mgr.  Zuzanu  Kristovú.  Za  overovateľov  zápisnice  navrhol  p.  Jozefa  Jánošíka  a p.  Ivana 

Tótha, ktorí boli poslancami schválení. 
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     Starosta obce sa vyjadril k materiálom, ktoré obdržali poslanci dotýkajúcich sa programu 

dnešného  OZ,  spýtal  sa,  či  niekto  chce  doplniť  program  rokovania.  Nikto  z prítomných 

poslancov nechcel doplniť program. 

     Za členov komisie pre spracovanie uznesenia z 3. zasadnutia navrhol starosta:

Predseda – p. Anton Laco,  členovia – p. Anton Plandora, p. Július Kmeť. Navrhovaní boli 

OZ schválení. 

2. Správa o plnení uznesení z posledného 3. plánovaného zasadnutia OZ obce Veľké 

Uherce, ktoré sa konalo dňa 28. apríla 2011

     Starosta obce Ing. Milan Toma vyzval hlavnú kontrolórku obce, pani Máriu Gálisovú aby 

predniesla správu o plnení uznesenia z 3. plánovaného zasadnutia OZ. /príloha č. 1/

3. Správa o činnosti Obecnej rady zo dňa 9. júna 2011

     

Správu o činnosti Obecnej Rady od posledného OZ predniesol zástupca starostu p. 

Ivan Toth /  príloha č. 2/.    Starosta doplnil, že jednotlivé body budú prejednávané na dnešnom 

OZ.

Starosta obce navrhol schváliť do uznesenia  komisiu na preverenie nájomných zmlúv 

a poveriť kontrolóra obce, aby preveril  ubytovacie kapacity v obci a platenie poplatkov.

Starosta obce  podal správu zo  Dňa Medzihoria,  ktoré  sa konalo dňa 18.06. 2011 

v obci Radobica v areáli futbalového ihriska. Začiatok bol o 10.00 hodine, najskôr sa konal 

futbalový  turnajom na  hádzanárske  bránky,  kde  sme sa umiestnili   na 2.  mieste  –  hrali 

dorastenci.  Súčasťou bola  aj  cyklotúra   po cyklotrase  Medzihorie  a  pešia  túra  po trase – 

Radobica-Dobrolín-Vojtechov-Bencleje štál  - Radobica.  Taktiež prebiehala súťaž družstiev 

streľby z malorážky, kde sa zúčastnili Foltán, Kluka, Staňo a Melioris, ktorí obsadili 

3. miesto.  V popoludňajších hodinách sa konal kultúrny program spojený so zábavou, kde 

vystúpili speváci  z Jednoty dôchodcov a s nimi aj Pavlínka Hrčková, a tiež DH Uherčanka. 

Kultúrny program a zábava sa večer presunuli do kultúrneho domu, o zábavu sa postarala 

hudobná skupina Amadeo.

Starosta  obce  hodnotí   podujatie  ako  vydarené,  kde  sa  zúčastnilo  asi  700  ľudí 

a starosta obce poďakoval účinkujúcim občanom našej obce za účasť a peknú reprezentáciu 

obce.   
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4. Informatívna správa o prijatých bezpečnostných opatreniach počas letných mesiacov.

Starosta obce uviedol,  že informatívna správa sa vydáva každoročne počas letných 

mesiacov,  tieto  opatrenia  sa  musia  vydať,  zverejniť,  vyhlásiť  a umiestniť  vo  vývesných 

tabulách. 

Informatívnu správu predniesol p. Július Kmeť /príloha č. 3/.  Ďalej p. Július Kmeť 

zhodnotil  pripravenosť  DPO Veľké  Uherce  na  letné  mesiace  a uviedol,  že  boli  doplnené 

zásoby pohonných  hmôt,  výzbroj je skontrolovaná a je v poriadku, technika je preverená, 

a cvičenie sa bude konať v dohľadnej dobe. Oznam prostredníctvom obecného rozhlasu bol 

odvysielaný a chýba vývesná skrinka. Z prítomných poslancov nemal nikto pripomienky a ani 

nemal  záujem nikto  doplniť  informatívnu  správu.  Starosta  uviedol,  že  vývesná  tabuľa  sa 

dočasne nachádza pri Obecnom úrade a tam boli zverejnené tieto informácie.    

5. Príprava osláv koncertu dychových hudieb – memoriál L. Adamusa.

Starosta obce uviedol, že koncert dychových hudieb – memoriál L. Adamusa sa bude 

konať dňa 2.7. 2011 od 15. 00 hodiny na futbalovom ihrisku. Vystúpia 2 hosťovské kapely 

a naša dychová hudba Uherčanka, vystúpenie každej kapely bude trvať približne 1,5 hodiny, 

spolu  približne  4,  5  hodiny.  Od  20.00  hodiny  bude  tanečná  zábava,  o občerstvenie  sa 

postarajú  hasiči-alko-nealko a taktiež párky a klobásy.  Guláš pripraví obec.

Poslanci odhlasovali cenu  guláša 1 porcia za 1,50 €, vstupné na túto akciu bude 1€.

Starosta  povedal,  že  dychové  hudby  sú  čoraz  viac  a viac  drahšie,  nemáme  dostatok 

finančných prostriedkov na pozvanie ďalších dychoviek. Pri organizovaní takéhoto podujatia 

je potrebná súčinnosť všetkých organizácií v obci, aby sa všetko úspešne zvládlo.

6. V zmysle zákona č. 154/2011 odsúhlasenie platu starostu.

Starosta informoval o Zákone č. 154/2011, ktorý bol zverejnený 28. mája 2011. Tento 

zákon  ukladá  Obecnému  zastupiteľstvu  do  30  dní  prerokovať  nový  plat  starostu.  OZ 

informoval, že doposiaľ bol odmeňovaný na základe zákona č. 253/1994Z.z. ktorý mu určoval 

podľa  vtedy  platných  tabuliek  2,2  násobok  priemernej  mesačnej  mzdy  zamestnanca 

v národnom  hospodárstve  a ďalej  mu   podľa  §5  citovaného  zákona  mohla  byť  udelená 

odmena a ž do výšky 50% súčtu platov za obdobie, za ktoré sa odmena poskytuje. 

Starosta obce informoval, že podľa zákona 154/2011 Z.z.  čl. 1, odst. 4 mu patrí plat  vo výške 

1,98 násobku priemernej mesačnej mzdy zamestnanca v národnom hospodárstve.  Ďalej OZ 
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môže podľa čl. 1, odst. 4, odsek 2 rozhodnutím zvýšiť plat starostu až o 70%, pričom odmena 

sa podľa tohto zákona už neposkytuje.

p. Ivan Toth uviedol, že Obecná rada sa na svojom zasadnutí dňa 9. júna 2011 tiež 

zaoberala platom starostu obce.

Obecné  zastupiteľstvo  odsúhlasilo  plat  starostovi  podľa  zákona  č.  154/2011  Zb.Z. 

podľa  §  4  odst.  1   vo  výške  1,98  násobku  priemernej  mzdy  zamestnanca  v národnom 

hospodárstve  a podľa § 4 odsek 2. Obecné zastupiteľstvo odsúhlasilo zvýšenie  platu starostu 

o 11,1%.

7. Prerokovanie došlých žiadostí a predložených materiálov.

Na výzvu starostu obce, hlavná kontrolórka obce, p. Mária Gálisová predniesla Správu 

o audite  obce  /príloha  č.4,/ a taktiež  Správu  o overení  súladu  /príloha  č.  5/.   Starosta 

zhodnotil tieto správy a povedal, že správy sú v poriadku.

Starosta obce oboznámil prítomných so žiadosťou Ing. Števanka o odpredaj  pozemku 

v časti Poždol vo výmere 145m2, starosta uviedol, že pozemok  nie je v záujme  obce  a je ho 

možné  odpredať.  Je  potrebné  schváliť  odpredaj,  aby sa  mohol  dať  vypracovať   znalecký 

posudok,  starosta  vyzval  poslancov  k vyjadreniu  námietok.  Poslanci  sa  dohodli,  že  po 

odsúhlasení stavebnou komisiou, môže dôjsť k predaju pozemku. 

Starosta  obce   upozornil  občanov  na  petíciu,  ktorá  sleduje  zachovanie  niektorých 

dôležitých  oddelení  v  NsP  Partizánske-gynekologicko-  pôrodníckeho  oddelenia,  detského 

oddelenia,  novorodeneckého  oddelenia  a vyzval  občanov,  aby  podporili  svojím podpisom 

uvedenú petíciu, nakoľko bude po zrušení uvedených oddelení potrebné cestovať do iných 

okresných miest. 

Starosta obce informoval OZ o potrebe otvorenia preklenovacieho úveru v  Slovenskej 

záručnej  a   rozvojovej  banke,  nakoľko  dodávateľ  nesúhlasí  s  formou  predfinancovania  a 

požaduje platbu hneď po vystavení faktúry. Obec musí stihnúť ukončenie prác do 31.08.2011. 

Starosta uviedol, že za úver je poplatok z prvej  tranže, čo je výhodné a úroková sadzba je 4% 

p.a.  /ročne/.  Úver  bude  vzatý  len  na  preklenutie  určitého  obdobia,  pokiaľ  nám  nebudú 

refundované prostriedky na projekt z ministerstva. 

p.Ing. Alena Chalupovaá sa spýtala, či už obec zaslala žiadosť o predĺženie lehoty na 

ukončenie stavby. Starosta uviedol, že žiadosť odišla minulý týždeň aj so zdôvodnením, prečo 

došlo  k pozastaveniu  stavebných  prác.  Starosta  taktiež  uviedol,  že  na  kontrolnom  dni 

upozornil  firmu,  ktorá  uskutočňuje  projekt  revitalizácie  na  termín  ukončenia  prác 

k 31.08.2011 aj s možnými následkami nedodržania termínu.
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Na  rokovanie  Obecného  zastupiteľstva  sa  dostavil  pán  Maroš  Rybanský,  ktorý  bol 

ospravedlnený z dôvodu pracovných povinností.   

8. Interpelácia  poslancov OZ.

p. Július Kmeť poďakoval p. Vlaste Kováčikovej a firme Limex za sponzorské ušitie 

hasičských uniforiem. Uviedol, že dňa 8.5.2011 sa prezentovali členovia DPZ Veľké Uherce 

v Martine  a od  24.05.2011 do  27.  05.  2011 sa  prezentovali  v Nitre,  kde  predviedli  parnú 

striekačku,  o ktorú  bol  značný  záujem  zo  strany  obdivovateľov.  Taktiež  vyšiel  článok 

v Novom čase a bola odvysielaná reportáž v TV Markíza. Dňa  29.05.  2011  sa  uskutočnila 

previerka prípravy družstiev v Chynoranoch, kde ženy skončili celkovo na 3. mieste a muži 

na 6. mieste. P. Kmeť ďalej uviedol, že pán Lanči, ktorý je veliteľ družstva nemá osvedčenie 

ako veliteľ, a je potrebné vybaviť mu v školiacom stredisku osvedčenie veliteľa, žiada aby to 

bolo zapísané v uznesení, ktoré bude ukladať zabezpečenie preškolenia p. Lančiho. Hydranty 

obce boli prekontrolované,  a žiada pána Bartolena,  aby bol poskytnutý nový plán obce vo 

väčšom formáte, nakoľko je to vo formáte A4 a čísla domov sú nečitateľné, preto žiada nový 

plán,  kde sú uvedené aj  čísla  domov.  Pán Kmeť sa pýtal  na vozidlo Ávia,  ktoré vlastnia 

hasiči, či je vyňaté z mýtneho systému, nakoľko sa obáva pokuty pre vodiča, ktorý bude toto 

vozidlo viesť, zároveň žiada uviesť do uznesenia. 

Starosta obce odpovedal, že nie je to doposiaľ vybavené, ale bude sa týmto zaoberať. 

p. Július Kmeť sa opäť zaoberal problémom osadenej značky pri Centrume.

Starosta obce uviedol, že musí požiadať o opravu rozhodnutia k tejto značke.

p.  Július  Kmeť sa  pýtal,  či  sa  platí  prenájom  z pozemkov  z budovy  Centra 

psychologicko-právnych služieb, ktoré žiadalo o odpredaj pozemku. A či pán Preťo pozemok 

odkúpil od Obecného úradu. Ďalej upozornil, že Memoriál je záležitosťou muzikantov, pán 

Adamus  bol  ich  zakladateľom  a je  potrebné  aby,  sa  práve  muzikanti  v najväčšej  miere 

podieľali  na príprave memoriálu L. Adamusa.  Muzikanti  by mali  tiež niečo robiť pre túto 

obec. Zároveň žiadal zmeniť termín na jún. 

p. Anton Laco povedal, že termín pre uskutočnenie memoriálu nie je vhodný.

Starosta obce sa vyjadril k pripomienkam a dal do pozornosti, že pri nahlasovaní plánu 

kultúrnych akcií by sa mali zúčastniť zástupcovia všetkých organizácií v obci, aby nedošlo 

k nedorozumeniam. Ďalej uviedol, že Centrum právnej pomoci neplatí nájomné za pozemok.
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p.  Jozef  Jánošík sa  spýtal  v súvislosti  s protipožiarnými  opatreniami  aj  na  opatrenia 

protiopovodňové,  spýtal  sa  či  obec,  alebo  DPZ  disponuje  nejakými  čerpadlami,  či  je 

dostatočne zabezpečená hrádza, kanalizácia v obci, či sú skontrolované a vyčistené výpusty. 

Spýtal sa, či sú občania informovaní ako postupovať v čase povodní, čo majú robiť.  

Starosta obce uviedol, že obec čerpadlo vlastní a taktiež vlastní okolo 250- 300 vriec, 

ďalších 200 vriec ešte bude dodaných, taktiež piesok sa nachádza na kompostovisku. Plán 

povodňových prác je vypracovaný a schválený Okresný úradom, taktiež takýto plán musí mať 

každá  firma  v obci  a každý  podnikateľský  objekt  a zo  sumáru  týchto  plánov  vychádza  aj 

Obecný úrad. Kanalizácia bola prečistená. Zníženie hladiny viac ako o 50 cm na priehrade sa 

nepodarilo  dosiahnuť nakoľko Slovenský rybársky zväz  uviedol,  že  pri  väčšom znížením 

hladiny by došlo k prehriatiu vody čo by malo za následok úhyn rýb. Ďalej starosta uviedol, 

že  možnosť  zníženia  hladiny  je  zakotvená  v prevádzkových  smerniciach  a  v  prípade 

prívalových  dažďov  bude  nútené  povodie  Váhu  zabezpečiť  urýchlené  zníženie  hladiny. 

Starosta obce povedal, že na túto skutočnosť opäť upozorní povedie Váhu písomne.

Starosta obce sa vyjadril aj k problému ukončenia projektu revitalizácie v obci, povedal 

že je potrebné urýchlene dokončiť námestie opri požiarnej zbrojnici, dokončiť osvetlenie, za 

kultúrnym  domom má  stáť  detské  ihrisko,  cez  potok  pri  pošte  bude  lavička  a taktiež  je 

potrebné dokončiť autobusové zastávky. Stavať po 31.08.2011 sa nebude môcť, nakoľko to 

budú pre obec neoprávnené náklady a nebudú sa dať z projektu preplatiť.

p. Ing. Alena Chalupová sa spýtala, že kto vydáva stanovisko o predlžení lehoty,  či je to 

Bratislava alebo Trenčín. 

Starosta  obce povedal,  že  prvý  dodatok  o zmene  stavebného  dozoru  bol  podpísaný 

z Trenčína, a druhý dodatok o zmenu termínu  bude asi tiež z Trenčína. Zároveň informoval, 

že  obec  musí  z vlastných finančných prostriedkov  zaplatiť  prácu  a  materiál  k dokončeniu 

verejných WC-  t. j.  dlažbu, tiež dvere a kábel na verejné osvetlenie. Povedal, že aj napriek 

niekoľkostupňovej kontrole projekt nebol dostatočne položkovo rozpracovaný a došlo k tomu, 

že obec musí teraz vyčleniť vlastné prostriedky na ukončenie výstavby projektu revitalizácie 

obce. Starosta uznal, že obec nevedela skontrolovať projekt po odbornej stránke. 

p.  Maroš  Rybanský uviedol  nato,  že  je  poškodená  cesta  od  pána  Gálisa   po  pána 

Maťašeje, popri potoku, a žiada o nápravu, lebo sa obáva, že časom vznikne väčšia škoda. 

Taktiež kritizoval cestu pri družstevnej bytovke, upozornil na jej nevyhovujúci stav, uviedol, 

že  na  kompostovisku  sa  od  posledného  zastupiteľstva  nič  nezmenilo,  aj  napriek  jeho 

pripomienkam,  taktiež  búdka  je  v takom  stave,  ako  bola.  Poukázal  na  výškové  rozdiely 

chodníka  a cesty  pri  dolnom námestí  a na  možné  problémy pri  ich  dostavbe.   Kritizoval 
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pracovnú morálku jedného z pracovníkov VPP, na základe podnetu od ostatných občanov 

obce, ktorým sa nepáči jeho pracovná morálka a výkon. 

 Starosta  obce uviedol,  že  na  cestu  popri  potoku  sa  pôjde  pozrieť  a bude  sa  snažiť 

o nápravu. Prostriedky vo výške 2.000€  boli minuté na opravu miestnych komunikácií, pri 

družstevnej  bytovke  sa  oprava  musí  uskutočniť  komplexne,  keď  budú  na  to  prostriedky. 

O spomínanom pracovníkovi  na  VPP starosta  vie,  a v dohľadnom čase  bude  nútený tento 

problém vyriešiť prepustením.

Starosta uzavrel tento bod programu a otvoril diskusiu.

9. Diskusia.

    p.  Kováčová uviedla  že  už  niekoľkokrát  opakovane  žiadala  starostu  o vyriešenie 

problému s kanálom, ktorý je zarastený a zanesený a obáva sa že pri väčších dažďoch opäť 

dôjde  k poškodeniu  jej   majetku,  nakoľko  je  pod  úrovňou  miestnej  komunikácie.  Žiada 

starostu  o okamžitú  nápravu,  aby  sa  kríky  vyklčovali  a  zelina  pokosila  a odpad sa ihneď 

odviezol, aby neupchal kanalizáciu do potoka. Ďalej sa pani Kováčová pýta, či cesta medzi 

záhradami  a prenajatými  priestormi  p.  Tomáša  Pavlovčíka  je  obecná  a či  je  zapísaná 

v katastri, nakoľko  sú tam problémy s pánom Polereckým. Veľmi ju znepokojujú psie výkaly 

od psov pána Polereckého, ktorý sa vyhráža zároveň ohradením tejto cesty. Žiada obecný úrad 

upozorniť pána Polereckého aby si psov zatváral, odstraňoval výkaly. 

Pani Kováčová sa pýtala, či bola požiadaná zmena na dopravný inšpektorát o zmenu osadenej 

značky pred Centrom. Uviedla, že vyspravované jamy neboli dostatočne, a voda sa teraz drží 

na celej ploche, nielen na tých dvoch miestach. Pýta sa, či niekto kontroloval robotu  tých, 

ktorí  uskutočňovali  opravu cesty.  Ďalej  sa pýtala  na dodržiavanie  sľubov v predvolebnom 

programe.

Starosta obce na pripomienky p. Kováčovej reagoval nasledovne: o probléme kanála 

vie,  dodal  však,  že  obec  má  zamestnaných  na  VPP  len  7  ľudí  z toho  5  mužov,  ktorí 

momentálne  čistia  cintorín  a taktiež  čistia  Suť,  kde  bol  vyvezený  odpad  a na  základe 

nariadenia musel OÚ tento odpad urýchlene odstrániť. Problémom vyčistenia kanála sa bude 

zaoberať. Pána Polereckého písomne upozorní. K problému značky sa vyjadril, že sa to musí 

riešiť  cez  AD  Prievidza,  ktorá  projektuje  dopravné  značenia  a  schváliť  to  dopravným 

inžinierom.  K problému  jám  a neodtekania  vody  starosta  uviedol,  že  bude  nútený  dať 

vybudovať odtokový žľab pre odtok vody aby sa konečne tento problém vyriešil. 

   p.  Bartolen uviedol,  že  ak táto  zmena  bude  požadovaná  a bude  v uznesení,  vtedy 

môže požiadať dopravný inšpektorát o zmenu značky.
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p. Foltánová povedala, že sa bojí vody, nakoľko potok nie je vyčistený, nevyhrabaný, 

popod cestu  nie je vyčistená odtoková kanalizácia, žiada dať do zápisnice túto skutočnosť 

a žiada odpoveď od starostu, ako sa tento problém bude riešiť. Ďalej uviedla, že múrik popri 

potoka by nemal byť, lebo zadržiava povrchovú vodu a voda nemôže stekať do potoka, tak 

ako to bolo v sobotu na deň detí  počas búrky.  Ďalej  sa pýta starostu ako bude vyriešený 

priestor  medzi  chodníkom a ich domov,  pýta  sa  či  budú namiesto  vypílených stromov na 

cintoríne nasadené nové stromy.  

Starosta obce uviedol, že bude riešiť problém s kanálom, múrik pri potoku nespadá 

do jeho kompetencie je to majetok povodia Váhu, kanalizácia bola na jar čistená za účasti 

cisterny z TSM Partizánske, na cintoríne boli vysadené nové tuje. Starosta upozorní aj pána 

Hronkoviča, aby si dal do poriadku stromy, ktoré presahujú hranice pozemku, a povedal že 

pani Petríková si kanál pred svojim domom pekne čistí.

p. Knajbel  taktiež vystúpil v diskusii a poukázal na nasledovné nedostatky v našej 

obci a žiadal o ich nápravu.

-dopravná značka pri Staňov bola vyvalená a po nasledovnej obchôdzke dňa 23.06.2011 už 

nie  je  vôbec  osadená,  pretože  značka  zmizla,  čo  môže  mať  pre  obec  z bezpečnostného 

hľadiska následky v tom zmysle, že za cestné  značenie v obci zodpovedá obec.

-ďalej  poukázal  na  zaburinenú  obec  vysokými  náletovými  burinami,  ktoré  dosahujú  až  1 

meter v centre obce, popri hlavnej cesty od kamenného mosta až po zvoničku, čo je nedbalosť 

zo  strany  obce  ako  aj  celkového  vzhľadu  obce,  ktorá  je  v žalostnom stave  po  prerušení 

revitaliazačného  projektu,  ktorý  z finančného  hľadiska  nie  je  zabezpečený,  je  predražený 

úverovaný z pôžičky, ktorú si obec musí zobrať v sume12.500.000 mil Sk t. j. 416.6666,67 € 

na 4% úrok, ktorú nám obci nikto nepreplatí, čím sa obec vystavuje veľkému riziku exekúcie 

obecného majetku, nakoľko tento predražený projekt nám nebude preplatený, nakoľko nejde 

o klasické čerpanie fondov z Európskej únie, ktorá pri čerpaní požaduje len 5% účasť obce 

z projektovej ceny a vypracovanie projektu a sumu preplatí.  V našom prípade revitalizácie, 

ktoré  prebehlo  čudným  a nezodpovedným  spôsobom  zo  strany  obecného  úradu,  keď  od 

samého začiatku sa k projektu pridružujú naviac práce bez toho, aby o tom vedeli poslanci 

obce ako aj občania, projektu chýbajú prvky ako obrubníky a iný stavebný materiál a to za 

projekt ktorý obec zaplatila XSk t.  j.  X€. Ďalšie problémy sú pri  zabezpečení stavebného 

dozoru, nakoľko projekt vypracovala tá istá osoba, ktorá vykonávala ak stavebný dozor za 

čiastku  451.000 Sk,  čo  je  nehoráznosť  a okrádanie  financií  obce.  Ďalej  povedal,  že  je  to 

údajná strata stavebného dozoru a musel byť nahradený iným, pritom celá revitalizácia obce 

za  12.500.000  sa  skladá  z  chodníka  od  Obecného  úradu  po  kamenný  most,  vydláždenie 
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plochy  pred  hasičskou  zbrojnicou,  vydláždením  plochy  pred  kultúrnym  domom, 

vybudovaním verejného WC ,  dvoch autobusových zastávok pri  zbrojnici  a OÚ, ktoré sú 

absolútne nevhodné pre takú oblasť ako je naša obec  ako aj sú malokapacitné, ktoré boli 

postavené  zo  4.  triedného  materiálu.  Ďalej  ide  o vydláždenie  krátkeho  parkoviska  pred 

Jednotou v obci,  lávka  cez  potok  za  1.300.000 Sk.  Na toto  všetko  si  musí  obec  požičať 

v banke 12.500.000 Sk na úrok ktorý nám nikto nepreplatí len aby niekto mohol profitovať na 

tomto zbabranom a drahom projekte.  

-prístavbu  k Obecnému  úradu  nikto  z poslancov  neodsúhlasil,  ako  aj  parkovisko  opri 

Kultúrnom  dome,  a je  vybudované  v  rozpore  zo  Zákonom  o obecnom  zriadení  nakoľko 

starosta  o celej  revitalizácií  rozhodol  bez  súhlasu  poslancov  obecného  zastupiteľstva,  tiež 

stavby nebudú ani v súlade so zákonom o verejnom obstarávaní, za čo nesie zodpovednosť 

OÚ v plnom rozsahu.

-ďalej  požiadal  starostu  obce  aby  starosta  oboznámil  na  najbližšom  zastupiteľstve  čo 

konkrétne obsahovala faktúra uvedená v zápisnici zo dňa 28.04.2011 a z akých peňazí bola 

zaplatená, či z obecných, alebo z EÚ.  Zároveň pán Knajbel požiadal starostu o odstránenie 

zničených tabuli firmy ktorá prevádza práce z našej obce. 

-p. Knajbel sa pýtal starostu, ako si plní stavebný dozor svoje povinnosti, keď po prerušení 

prác  nechal obec rozkopanú a ukončené výkopy boli riadne označené a zabezpečené, keď sa 

tak  zranil chlapec –cyklista.

-p. Knajbel sa pýtal starostu, kto platil práce na budove Jednoty

-p. Knajbel žiadal, aby z dôvodu, ktorý pretrváva už 2 roky a to, že nie sú obci vyplácané 

dividendy  za  vklad,  ktorý  obec  v Dexia  banke  má,  aby  vklad  300.000  Sk  bol  zrušený 

a  nahradený inou bankou, ktorá ich vie zhodnotiť.  Zároveň povedal,  že obec má uložené 

peniaze v najhoršej banke, ktorá je na Slovensku a preto žiada nápravu.  

-p. Knajbel ďalej upozornil  a pýta sa, kedy bude zrealizovaná oprave cesty od p. Pöpprela po 

p. Mešinovú- Repovú pri ČOV, ktorá sa zničili v dôsledku vybudovania ČOV, nakoľko na to 

upozorňuje už dlhšie a oprava sa nekoná. Ďalej sa opýta starostu, z akých peňazí chce opravu 

realizovať,  keď  táto  mala  byť  daná  do  pôvodného  stavu  v zmysle  zákona  o Cestnom 

hospodárstve. 

-p.  Knajbel sa  pýtal  starostu,  že  ako je  možné  v projekte  revitalizácie  že  pán Červeň je 

zároveň  projektantom  aj  stavebným dozorom,  hoci  nie  je  vedený   v komore  stavebných 

inžinierov  ako stavebný dozor, a zároveň sa pýta, či to nebol dôvod  aj údajného odstúpenia 

tak lukratívnej práce stavebného dozoru na našej revitalizácií.
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-p. Knajbel sa pýtal  starostu, prečo pri oprave školy za 13.500 Sk sa nezhodil  starý krov 

a hovorilo sa, že je v dezolátnom stave a prečo sa len podbíjal,  a aká bude faktúra ,  či za 

čiastočnú opravu krovu školy, alebo za kompletnú rekonštrukciu, resp. za nový krov.

p. Knajbel  sa pýtal na asfalt, ktorý obec mala  na kompostovisku, kde je keďže sa tam už 

nenachádza, a pán Knajbel žiada, aby sa tento asfalt rozpustil a použil na vysprávky  v obci. 

Na odpoveď starostu,  že  už  je  odvezený na skládku odpadu a nie  je  možné  ho rozpustiť 

a použiť na opravu cesty pán Kanjbel povedal starostovi, že ho klame. Pán Knajbel povedal 

starostovi, že si to osobne preverí a že si príde pozrieť potvrdenie o prijatí skládky dňa 

24.6. 2011 na Obecný úrad.

-p. Knajbel ďalej povedal že nesúhlasí s predloženým auditom obce. Upozornil na to, že obec 

hoci i po jeho upozornení čo je aj v zápisnici z predchádzajúcich zasadnutí čerpala naftu do 

traktora,  ktorý v priebehu roku 2010 bol v nepojazdnom stave, čo je v rozpore  z oprávneným 

čerpaním finančných prostriedkov obce. 

-p. Knajbel sa vyjadril aj k schválenému platu starostu na základe uznesenia vlády o znížení 

platov starostov a primátorov miest a obcí. Povedal, že novela zákona mala za úlohu znížiť 

platy  starostov  a nie  ich  ponechať  na  pôvodnej  úrovni.  Plat  starostu  v našej  obci  bol  do 

novelizácie zákona vo výšku 44.000 Sk po starom mesačne. Za mimoriadny pracovný výkon 

mohli, ale nemuseli poslanci odsúhlasiť starostovi odmenu až do výšky 50% jeho platu. Takže 

starosta  vo Veľkých Uherciach priemerne zarábal 55-60.00 Sk mesačne, a na odmeny nemal 

zo zákona nárok. Zároveň povedal, že zníženie platov starostov malo pomôcť obci  pre ich 

zdecimované rozpočet obce, a nie platy starostu zvyšovať.  Zároveň poukázal aj na to, že 

starosta obce nedokázal za 8 rokov starostovania vybaviť ani jeden svoj projekt z Európskej 

únie a aj prebiehajúca revitalizácia svedčí o tom, že si vyšší plat nezaslúži a mal by poberať 

plat vo výške 39.600 Sk, tak aby sa naplnil zákon o platoch starostov obcí . Preto s uvedením 

návrhu poslanca p. Ivana Tótha nesúhlasí.

Starosta  obce odpovedal  pánovi  Knajblovi  nasledovné:  značka,  ktorá  chýba  bude 

nahradená  a osadená,  k zeline  sa  vyjadril  starosta,  že  to  dá  do  poriadku.  Povedal,  že 

záhradkári sa ponúkli na brigádu. Stavebným dozorom bol pán Červeň, nezdá sa mu, že tam 

boli tehly 4. triedy,  ale svoju funkciu splnili. Výberové konanie na stavebný dozor nerobil 

Obecný úrad ale firma z Bratislavy, ktorá ma na toto oprávnenie. Pán Červeň mal oprávnenie 

na svoju činnosť, inak by túto zákazku nevyhral. Novým stavebným dozorom je Ing. Jeluš od 

17.01.2011  z Veľkých  Kostolian.  Na  stav  tabule  firmy,  ktorá  robí  revitalizáciu  boli  jej 

zamestnanci upozornení, aby si ju dali do pôvodného stavu. Jednotu opravovali a obkladali 

pracovníci  zabezpečení  Jednotou  a  z  prostriedkov  Jednoty,  robila  to  firma  z Topoľčian. 
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Asfalt,  ktorý  bol  na  kompostovisku  je  predsa  nebezpečný  odpad,  a tento  asfalt  sa  nedal 

rozpustiť a použiť na vyrovnanie jám na cestách, preto bo odvezený na skládku. K prácam na 

škole sa starosta vyjadril,  že sa tam bol pozrieť,  celý krov nový nedávajú, lebo to nebolo 

treba, vymenili sa len poškodené hranoly. Parkovisko za obecným úradom sa nefinancovalo 

z obecného  rozpočtu,  ale  z projektu.  Starosta  obce  vysvetlil  ako  pracujú  peniaze  v Dexia 

banke, to že OÚ je akcionárom a dividendy sa rozdeľujú, keď spoločnosť dosiahne zisk, nemá 

ešte výsledky hospodárenia za minulý rok. 

p. Kováč uviedol – na hlavnej ceste nesvietia žiarovky, vietor zlomil pri vstupe do 

kostola jeden z konárov na chránenej lipe, treba žiadať povolenie na odstránenie, aby nedostal 

ObÚ pokutu. Cestári mu pri kosení nafŕkali kameň do trávnika a teraz sa mu tupý nôž na 

kosačke, poukázal na nekvalitný chodník a žiada o opravu. Starosta odpovedal, že o probléme 

vie. Bol zaslaný list na Krajský úrad, aby rozhodol, ako ďalej. Úsek hneď vedľa cesty nemusí 

kosiť.

p. Maťašeje žiada organizácie, aby informovali občanov prostredníctvom plagátov, 

prípadne  vyhlásením  do  obecného  rozhlasu  o pripravovaných  akciách  z dôvodu 

informovanosti  občanov.  Ak niekto  poškodí  cestu  alebo je  nútený  ju  prekopať  pre  svoju 

potrebu, mal by si ju po ukončení prác dať do pôvodného stavu. Poukázal na problémy obci 

s kosením,  hovoril,  že  je  toho  veľa,  ale  nedostatok  ľudí  a preto  je  potrebné,  aby  ObÚ 

spolupracoval s organizáciami a tie by mali poskytnúť pomoc formou brigád v obci. 

Starosta  obce odpovedal,  že  akcie  budú  vyhlásené  v obecnom  rozhlase, 

o prekopávkach  vie,  a bude  upozorňovať  naďalej  zúčastnených  o povinnosti  dať  cestu  do 

pôvodného stavu. Starosta uviedol, že na VPP je veľmi málo ľudí a preto sa čistenie obce 

nestíha. Ak bude situácia takto pokračovať, bude potrebné zainteresovať do poriadku v obci aj 

záujmové organizácie, ktoré obec finančne podporuje.

p.  Kristová dodala,  že  v evidencii  uchádzačov  o zamestnanie  na  úrade  práce  sa 

nenachádzajú ľudia, ktorí by mohli ísť pracovať na aktivačné práce, nakoľko občania môžu 

ísť vykonávať tieto práce najviac 2x, za posledné dva roky. Ostatných občanov našej obce 

ktorí by boli vhodní, vzali do pracovného pomeru Lesy SR. 

       Starosta obce hovoril o možnosti zakúpení kosačky za traktor v hodnote 800€, ktorú 

by obec mohla využívať pri kosení trávy. Uviedol, že to treba uviesť aj do uznesenia.

p. Jánošík dodal, že by bolo vhodné zakúpiť okrem kosačky aj jedno čerpadlo pre 

prípad povodní.   
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11. Schválenie uznesenia – ukončenie.

 Nakoľko nebolo ďalších diskusných príspevkov, starosta ukončil diskusiu a vyzval

predsedu komisie na spracovanie návrhu uznesenia zo 4. riadneho zasadnutia OZ 

p. Antona Lacu, aby predniesol návrh uznesenia zo 4.plánovaného zasadnutia OZ. Starosta po

prečítaní vyzval poslancov, či nemajú niečo na doplnenie uznesenia. Keďže nemal nikto

doplňujúci návrh, starosta dal hlasovať o schválení uznesenia. Uznesenie bolo poslancami OZ

jednohlasne schválené.

Starosta na záver poďakoval poslancom aj prítomným občanom za účasť na zasadnutí

a ukončil zasadnutie.

Veľké Uherce, 23. 06. 2011 

Zapísala  Mgr. Zuzana Kristová                                                     Ing. Milan Toma

starosta obce

Overovatelia zápisnice:

Jozef Jánošík

Ivan Tóth
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